
Protokoll fört vid styrelsemöte med Hidingsta IK Tisdag 24 september 2019 
Närvarande: Mats Fjellner, Jan-Olov Karlsson, Samuel Hansen,  

Robert Nilsson, Luis Zervallos, Mattias Lundin 
1. Mötet öppnas 

Ordförande Mats Fjellner öppnade mötet. 
 

2. Val av sekreterare 
Samuel Hansen valdes till sekreterare. 

 
3. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 
 

4. Föregående möte 
Föregående protokoll gicks igenom.  

 
5. Ekonomi 

Jan-Olov informerade att det ekonomiska läget är ansträngt, vi har 2800 + 400 kr på våra konton. Vi har 
några fakturor att betala men också några inkomster kvar att få in.  
Det vore bra om fler registrerade sig via sponsorhuset, vilket ger föreningen pengar när vi handlar via 
dem.  
 

6. Läget för lagen 
A-laget ligger för närvarande på andra plats i division 5 med en omgång kvar och 13 plusmål. Det verkar 
med andra ord som att vi går upp till division 4! Robert undrade om vi har de ekonomiska 
förutsättningarna att spela högre upp i divisioner. Jan-Olov konstaterade att det inte är särskilt mycket 
dyrare att spela högre upp så det borde inte vara något problem.  
 
Ungdomslaget (födda 2011 och 2012) genomför träningar varje tisdag och haft tre poolspel. De räknar 
med att fortsätta nästa år.  
 

7. Nästa möte  
Ordförande kallar till nästa möte strax efter årsskiftet.  
 

8. Mötet avslutades 
Ordförande avslutade mötet. 

 
 
------------------------------------------------------ --------------------------------------------------------- 
Ordförande Sekreterare  
Mats Fjellner Samuel Hansen  


